

XXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX
XXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXX
XXXXXXXXXX

XXXXXXXXXXXXXXXX XXX XXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXX XXXXXXXX
XXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXX XXXXXXXX

XXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX
XXXXXXXX XXXXXXXX-XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXX XXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXX XXXXXXXX
XXX XXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXX

XXXXXXXXXXXXXXXX XXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXX XXXXXXXX
XXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXX XXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXX XXXXXXXX
XXXXXXXX XXXXXXXX XXX XXX

XXXXXXXX XXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXX
XXXXXXXX XXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXX XXXXXXXX
XXXXXXXX XXXXXXXX

XXXXXXXX XXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX
XXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXX
XXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX
XXXXXXXXXXXXXXXX, XXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXX XXXXXXXX
XXXXXXXXXXXXXXXX, XXX XXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXX
XXXXXXXXXXXXXXXX

XXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXX

XXXXXXXX XXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXX XXXXXXX XXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXX (XXX)
XXXXXXXX XXXXXXXXXXX XXX XXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXX XXX XXXXXXX XXXXXXXXXXX
XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXX XXXXXXX
XXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXX

XXX XXXXXXXXXXX (XXX XXX) XXXXXXXXXXX XXXXXXX XXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXX
XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXX XXX XXX

XXXXXXXXXX XXXX

XXXXXXXXXXXXXXXXXX

XXXXXXXXXX XXXXXXXXXX

XXXXXXXXXXXXX XXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXX X XXXXXXXX XXX XXXXXXXX
 XXXXXXXXXXXXX XXX XXXXXXXX XX XXXXXXXX XXXXX XXXXX XXXXXXXX XXXXX XXXXXXXX
 XXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXX XXX XXXXXXXX XXX XXXXXXXX XXX XXX

XXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXX XXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX XXXXXXXX
 XXXXXXXXXXXXXXXX X XXXX XXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXX XXXX X XXXX
 XXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXX XXXXXXXX, XXXXXXXX
 XXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXX
 XXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXX

XXXXX XXXXX X XXXXXXXX XX XX. X. XXXX XXXXXXXXXXX XXX XXXXX XXXXXXXXXXX XXXXX
 XXXX XXXXXXXXXXXXXXX XXXXX XXXXXXXXXXX XXXX, XXXXXXX XX XXX XXXXXXXXXXX XX XXXXX
 XXXXXXX XXX XXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXX XXXX XXXXXXXXXXX

XXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXX

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

XXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

XXXXXXXXXXXXXXXX XXXXX XXXXXXXX XXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXX XXX XXXXX
 XXXXX XXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXX (XX) XXXXX XX XXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXX
 XXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXX (XX XX) XXXX XXXXX XXXXX XXXXXXXXXXXXXXX XXXXX

XXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXX, XXXX XXXXXXX XXXXX XXXXXXXXXXX XXX XXXXX
 XXXXXXX XXX XXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXX XXXXX XXXXXXXXXXX, XXXXXXXXXXXXXXX XXXX XXX
 XXXXX XXXXX XXXXX XXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXX XXXXX
 XXXXX XXXXXXXXXXXXXXX XXXXX XXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXX XXX XXXXX XXXXXXX
 XXXXXXX XXXXX, XXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXX

XXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXX, XXXXXXXXXXXXXXX XXX XXXXXXXXXXXXXXX XXXXXXXXXXXXXXX XXXXX XXXXX

Over the past few years, we have seen a significant increase in the number of people using our services. This is due to our commitment to providing high-quality products and exceptional customer service. We have invested in new technology and expanded our marketing efforts to reach a wider audience. As a result, we have grown our customer base and increased our revenue. We are proud of our accomplishments and look forward to continuing to serve our customers with the same dedication and passion.

Over the next few years, we plan to continue to invest in our business and expand our operations. We will focus on developing new products and services that meet the needs of our customers. We will also continue to invest in our marketing and sales efforts to ensure that we are reaching our target market. We are confident that these strategies will help us achieve our long-term goals and maintain our position as a leader in our industry.

Over the past few years, we have seen a significant increase in the number of people using our services. This is due to our commitment to providing high-quality products and exceptional customer service. We have invested in new technology and expanded our marketing efforts to reach a wider audience. As a result, we have grown our customer base and increased our revenue. We are proud of our accomplishments and look forward to continuing to serve our customers with the same dedication and passion.

Over the next few years, we plan to continue to invest in our business and expand our operations. We will focus on developing new products and services that meet the needs of our customers. We will also continue to invest in our marketing and sales efforts to ensure that we are reaching our target market. We are confident that these strategies will help us achieve our long-term goals and maintain our position as a leader in our industry.

Over the next few years, we plan to continue to invest in our business and expand our operations.

Over the past few years, we have seen a significant increase in the number of people using our services. This is due to our commitment to providing high-quality products and exceptional customer service. We have invested in new technology and expanded our marketing efforts to reach a wider audience. As a result, we have grown our customer base and increased our revenue. We are proud of our accomplishments and look forward to continuing to serve our customers with the same dedication and passion.

Over the next few years, we plan to continue to invest in our business and expand our operations. We will focus on developing new products and services that meet the needs of our customers. We will also continue to invest in our marketing and sales efforts to ensure that we are reaching our target market. We are confident that these strategies will help us achieve our long-term goals and maintain our position as a leader in our industry.

Over the past few years, we have seen a significant increase in the number of people using our services. This is due to our commitment to providing high-quality products and exceptional customer service. We have invested in new technology and expanded our marketing efforts to reach a wider audience. As a result, we have grown our customer base and increased our revenue. We are proud of our accomplishments and look forward to continuing to serve our customers with the same dedication and passion.

Over the next few years, we plan to continue to invest in our business and expand our operations. We will focus on developing new products and services that meet the needs of our customers. We will also continue to invest in our marketing and sales efforts to ensure that we are reaching our target market. We are confident that these strategies will help us achieve our long-term goals and maintain our position as a leader in our industry.

2020年12月28日，中共中央、国务院在北京隆重举行国家科学技术奖励大会。习近平总书记发表了重要讲话，强调要深入实施创新驱动发展战略，让一切创新源泉竞相迸发，让一切创新智慧竞相绽放，让一切创新成果竞相涌现，推动中国经济高质量发展，为全面建设社会主义现代化国家提供有力科技支撑。

会上，习近平总书记首先宣读了表彰决定，对获得2020年度国家科学技术奖的114名科技工作者和集体进行了表彰。在热烈的掌声中，习近平总书记向获奖科技工作者和集体表示诚挚的敬意和衷心的感谢，并勉励他们再接再厉、勇攀高峰，为我国科技自立自强作出新的更大贡献。

讲话中，习近平总书记回顾了我国科技事业发展的历程，指出我国科技发展取得了举世瞩目的成就，科技创新能力大幅提升，在载人航天、探月工程、北斗导航、载人深潜、深海油气开采等领域取得了一系列重大突破。同时，他也指出了当前我国科技事业面临的挑战，强调要加快构建国家创新体系，提高创新能力，实现高水平科技自立自强。

习近平总书记强调，广大科技工作者要胸怀祖国、心系人民，勇攀高峰、敢为人先，勇做走在时代前列的奋进者、开拓者、奉献者，努力成为行业领域的带头人。他号召全社会尊重劳动、尊重知识、尊重人才、尊重创造，为科技人才创新创业提供广阔舞台，营造有利于创新的良好环境。

讲话最后，习近平总书记对广大科技工作者提出了殷切期望，希望他们继续发扬老一辈科学家胸怀祖国、报效国家的爱国情怀，继续发扬艰苦奋斗、勇于攀登的献身精神，继续发扬淡泊名利、甘当人梯的奉献精神，为我国科技事业高质量发展贡献智慧和力量。

国家科学技术奖励大会是党和国家的一件大事，也是我国科技界的一件盛事。大会的隆重举行，充分体现了党中央、国务院对科技工作的高度重视，体现了党中央、国务院对科技工作者的关心厚爱。通过表彰先进、激励后进，将进一步激发广大科技工作者的积极性和创造性，推动我国科技创新取得更大成就。

大会在热烈的掌声中圆满落幕。与会代表纷纷表示，将牢记习近平总书记的谆谆教诲，不忘初心、牢记使命，以更加饱满的热情和更加昂扬的斗志，投身科技创新事业，为实现中华民族伟大复兴的中国梦贡献智慧和力量。

大会的圆满成功，必将极大地鼓舞和激励广大科技工作者，推动我国科技事业高质量发展，为全面建设社会主义现代化国家提供有力科技支撑。

